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متن پرسش

سلام استاد: به نظر حقیر، دلیل اینکه خیلی از عوام دچار شرک خفی هستند و نقش خدا در زندگیشان

بسیار کمرنگ است، به این دلیل است که علما به درستی نحوه اراده و تاثیر خداوند را در جهان برای

عوام تبن نکرده اند. برای مثال بیماری که پشت در اتاق عمل است، خب ما می بینیم که این جراح و

کادر بیمارستانی است که مشغول کار بر روی بیمار است، نقش خدا اینجا چگونه تبن می شود؟ یا

مثلا کاسب یا راننده تاکسی را در نظر بگیرید، بالاخره باید مشتری با اختیار خود به سمت او بیاید،

خدا اینجا چگونه اثر می گذارد، آیا مثلا به مشتری الهام می شود؟ هنوز بنده نفهمیدم خداوند چگونه

در جهان نقش ایفا می کند؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همین اندازه ما میدانیم که خدا، خدائیاش را میکند مثل تدبیری که نفس

ناطقه نسبت به بدن دارد. ما در این دنیا بدون حرص و دلواپسی باید وظیفهای که هدایت الهی

برایمان روشن نموده است، را بهخوبی انجام دهیم. موفق باشید


